

Title (en)  
DEVICE AND METHOD FOR STANDARDIZING AND CONSTRUCTING AN ORC CONTAINER

Title (de)  
VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZUR STANDARDISIERUNG UND ZUM AUFBAU EINES ORC-CONTAINERS

Title (fr)  
DISPOSITIF ET PROCÉDÉ DE STANDARDISATION ET DE RÉALISATION D'UN CONTENEUR ORC

Publication  
**EP 3404244 A1 20181121 (DE)**

Application  
**EP 17170986 A 20170515**

Priority  
EP 17170986 A 20170515

Abstract (en)  
[origin: WO2018210528A1] The invention relates to an ORC container, which comprises the following: a container, in particular an ISO container, having an ORC device arranged therein for converting thermal energy into electrical or mechanical energy, wherein the ORC device has a working medium; a heat introduction device provided on the ISO container for delivering thermal energy from an aggregate container; and a spacing device arranged on the container, wherein the spacing device is suitable for providing an intermediate space between the ORC container and the aggregate container. The invention further relates to a system consisting of an ORC container and of an aggregate container and to a method for setting up such a system.

Abstract (de)  
Die Erfindung offenbart einen ORC-Container, der Folgendes umfasst: einen Container, insbesondere einen ISO-Container, mit einer darin angeordneten ORC-Vorrichtung zum Umwandeln von Wärmeenergie in elektrische oder mechanische Energie, wobei die ORC-Vorrichtung ein Arbeitsmedium aufweist; eine an dem ISO-Container vorgesehene Wärmeeinkopplungsvorrichtung zum Zuführen von Wärmeenergie von einem Aggregat-Container; und eine an dem Container angeordnete Abstandsvorrichtung, wobei die Abstandsvorrichtung zum Bereitstellen eines Zwischenraums zwischen dem ORC-Container und dem Aggregat-Container geeignet ist. Die Erfindung betrifft weiterhin ein System aus einem ORC-Container und einem Aggregat-Container sowie ein Verfahren zum Aufstellen eines solchen Systems.

IPC 8 full level  
**F02G 5/02** (2006.01); **F01K 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**F01K 13/00** (2013.01 - EP); **F01K 23/065** (2013.01 - EP US); **F01K 23/10** (2013.01 - EP); **F01K 25/08** (2013.01 - EP); **F02G 5/02** (2013.01 - EP US); **F01K 25/08** (2013.01 - US); **F01N 5/02** (2013.01 - US); **F01N 2240/02** (2013.01 - US); **F02G 2260/00** (2013.01 - US)

Citation (search report)  
• [X] US 2012111004 A1 20120510 - CONRY RONALD DAVID [US]  
• [I] EP 2955340 A1 20151216 - GEN ELECTRIC [US]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3404244 A1 20181121**; **EP 3404244 B1 20210224**; CN 110691902 A 20200114; CN 110691902 B 20220927; US 11022070 B2 20210601; US 2020200123 A1 20200625; WO 2018210528 A1 20181122

DOCDB simple family (application)  
**EP 17170986 A 20170515**; CN 201880031981 A 20180420; EP 2018060182 W 20180420; US 201816613599 A 20180420